

It might be said that in this House he should not give currency to rumours; but finding that these important offices remained vacant so long, they could not avoid paying some attention to rumours, and were entitled to know more about the facts than the mere bald statement that negotiations were in progress.

**Mr. Ferguson** asked if he would be in order to say a few words.

**Sir John A. Macdonald**—You would be as much out of order as the member for Lambton and myself have been out of order.

The matter then dropped.

### SUPPLY

On the motion of **Hon. Mr. Rose**, the House went into Committee—**Mr. Street** in the chair—and adopted a resolution that a supply be granted to Her Majesty.

The Committee reported the resolution to the House.

### THE CRIMINAL LAW

**Sir John A. Macdonald** in moving the second reading of the Bill relating to offences against coin, said that he desired to get this and the other Bills respecting the criminal law into Committee, in order that explanation might be given. They were the same Bills which were before Parliament last session and received the sanction of that House. They were not in all respects identical with the Bills last session—valuable suggestions had been received on the several subjects during the recess by the Government, and the alterations, which he hoped would be considered by the House as amendments, had been incorporated. Of course all discussion on Bills of this kind had to arise on the details. He proposed therefore to proceed with each of the Bills, clause by clause, on Government days, when he would point out in each clause what the law of England or Canada was; also the laws on the same subject in Nova Scotia and New Brunswick. In this way, the Committee would have an opportunity of knowing during the discussion the state of the criminal law in all the Provinces of the Dominion. It would then be for the House to say whether they would sanction the propositions or not on these subjects. He was happy to believe that there was no party difference. It called for no display of party feeling. All were interested in endeavouring to enact a reasonable and effective code of laws for the protection of life and property in the Dominion. At present, the English system of crimi-

[**Sir John A. Macdonald.**]

seulement de se faire dire que les négociations sont en cours.

**M. Ferguson** demande s'il serait hors de propos qu'il ajoute quelques mots.

**Sir John A. Macdonald**: Ce le serait autant que pour le député de Lambton ou moi-même.

### SUBSIDES

Sur une motion de l'**hon. M. Rose**, la Chambre se forme en Comité. **M. Street** prend la présidence. Une résolution est adoptée pour qu'un subside soit accordé à Sa Majesté.

Le Comité fait rapport de la résolution à la Chambre.

### DROIT CRIMINEL

**Sir John A. Macdonald** propose la seconde lecture du Bill sur les délits concernant la monnaie et souligne son désir de voir ce Bill et d'autres sur le Droit criminel étudiés en Comité pour obtenir ainsi des explications. Ces mêmes Bills ont été soumis au Parlement lors de la dernière session et ont reçu la sanction de la Chambre. Ils ne sont pas parfaitement identiques aux Bills de la dernière session; pendant l'intersession, le Gouvernement a reçu diverses propositions valables sur plusieurs sujets et a apporté quelques modifications que la Chambre, espère-t-il, étudiera en tant qu'amendements. Il est évident que les discussions sur des Bills de ce genre portent sur des détails. Il propose, par conséquent, d'étudier chaque Bill, article par article, lors des jours du Gouvernement en mentionnant pour chaque article les textes de lois correspondants d'Angleterre, du Canada et même de la Nouvelle-Écosse et du Nouveau-Brunswick. De cette façon, le Comité connaîtra, grâce à ces débats, le Droit criminel tel qu'il existe dans chaque province du Dominion. Il appartiendra ensuite à la Chambre de décider si elle sanctionne ou non les propositions à ce sujet. Il pense et espère que l'appartenance à l'un ou l'autre parti n'a pas d'importance à cet égard. Chacun veut mettre en place un code juridique raisonnable et efficace, assurant la protection de la vie et des biens de tous les habitants du Dominion. Le système anglais de Droit criminel est actuellement aussi complet que possible. L'esprit des Bills présentés